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Styresak 79 - 2023 Styremøter direktesendt med lyd og bilde  
 

Styret i Helgelandssykehuset HF inviteres til å fatte vedtak i saken. Her legges frem fire 

alternativ: 

Alternativ 1: 

Helgelandssykehuset fortsetter som dagens praksis og streamer alle styremøter, også de 

fysiske møtene på- og utenfor Helgeland, med de kostnadene som følger med dette. 

Alternativ 2: 

Helgelandssykehuset endrer praksis. Som et kostnadsbesparende tiltak går sykehuset bort 

fra å strømme styremøter som avholdes fysisk utenfor Helgeland. 

Alternativ 3: 

Helgelandssykehuset endrer praksis. Som et kostnadsbesparende tiltak går sykehuset fra 

dags dato til kun å strømme de digitale møtene. Opptaket blir tilgjengelig på vår YouTube-

kanal som før. De fysiske møtene er åpne. Media og andre som ønsker å følge møtene kan 

gjøre det der møtene avholdes. 

Alternativ 4: 

Helgelandssykehuset endrer praksis og innretter seg som UNN, det vil si ingen strømming av 

styremøtene. Alle sakspapirer blir gjort tilgjengelig for offentligheten, som før.  

 

Formål: 

Styret reiste selv spørsmålet om strømming av styremøter er en ordning som man bør 

vurdere, opp mot kostnader og andre forhold. Styret bestilte en sak fra administrasjonen. 

 

Bakgrunn: 

For noen år tilbake var alle styremøter fysiske møter. Med pandemien og deretter dårlig 

økonomi i helseforetakene, har man valgt å avholde stadig flere møter digitalt. Kravet i 

helseforetaksloven er at styremøtene skal være åpne, slik at media og/eller allmenhet kan 
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følge disse. I tillegg til offentliggjøring av dokumenter valgte Helgelandssykehuset fra høsten 

2018 å strømme direkte fra styremøtene og gjøre opptaket tilgjengelig i etterkant. 

Strømming av Helgelandssykehuset sine styremøter er ressurskrevende, det løses i dag ved 

innleie av tjenesten. Spesielt er de fysiske møtende kostnadskrevende, da teknisk personell 

også må ha reise og opphold, samt at det er langt flere arbeidstimer. 

Det eksisterer ingen krav til strømming av styremøter i helseforetakene, og det er ulik 

praksis i helseforetakene. Universitetssykehuset Nord-Norge strømmer ikke sine 

styremøter. Nordlandssykehuset gjorde en endring i sin praksis i mai 2023: Det strømmes 

digitale møter og møter fra et styrerom i Bodø hvor det er oppmontert fast utstyr til dette. 

Fysiske møter som holdes andre steder blir ikke strømmet, grunnet kostnadene dette 

medfører. 

 

Kostnad og budsjett i forbindelse med saken: 

Konsulenttjenester fra firma ved styremøter kostet oss 137.410,- i 2022 og hittil I år har det 

kostet 121.766,-. Kostnadene for de digitale møtene ligger på ca. 10.000,-. De fysiske 

møtene hvor det er mer forberedelse i forhold til kamerautstyr, lyd og bilde er kostnadene i 

gjennomsnitt det dobbelte. 

 

Seertall/visninger det siste året 

Styremøte Antall visninger/avspillinger 

27.09.2022  913 

26.10.2022 1300 

22.11.2022  406 

13.12.2022 1100 

19.01.2023  561 

22.02.2023  554 

29.03.2023  155 

24.04.2023 1000 

30.05.2023 1100 

19.06.2023  164 

28.08.2023  830 

 

 



 

 

 

En visning kan være kort eller lang. En visning er ikke det samme som en seer. En og samme 

person kan stå for mange visninger. Siden HSYK opprettet sin YouTube-kanal i januar 2017 

her det vært 124 740 visninger. 

 

Tallene viser at det er stor variasjon i interessen for møtene. Det møtet som kostet oss 

mest, et fysisk styremøte i Tromsø 29. mars 2023. Dette hadde kun 155 visninger. 

 

Risikofaktorer  

• Ved evt. bortfall av strømming av styremøter kan det tenkes at det oppfattes som 

om foretaket reduserer åpenheten. Helgelandsykehusets kommunikasjonsstrategi 

bygger på prinsippene åpenhet, transparens og sporbarhet. 

• Omdømmet kan bli skadelidende dersom endring i praksis medfører mer 

spekulasjoner eller mistenksomhet fra omgivelsene. 

• Omdømmet kan bli skadelidende ved fortsatt bruk av kostbare tjenester som ikke er 

påkrevd. 

• Dersom endring i praksis genererer flere innsynsbegjæringer, så vil endringen trolig 

ikke bli kostnadsbesparende for foretaket totalt. Men innsyn i saker som behandles i 

styremøtet er uproblematisk, da disse uansett publiserer på hjemmesiden. 

• Ved en endring til færre strømmede møter, kan leie av eksterne møtelokaler kan bli 

nødvendig tilsvarende oftere. Dette for å sikre plass til tilhørere. Det vil i så fall 

påvirke muligheten for økonomiske besparelser, i verste fall øke kostnadene knyttet 

til styremøter. 

 

Anbefaling: 

Saksbehandler anbefaler styret å vedta punkt 1, alternativt punkt 2. Årsakene framkommer i 

dette saksdokumentet. 

 

Sandnessjøen, den 13 september 2023 

 

 

Lena Nielsen 

administrerende direktør 

 

 


